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Radny Rady Miosta Wloclawek Wloclawek 3.03.2020 r.

Szanowny Pan

Mdrek Wojtkowski
Prezydent m. Wtoclawka

uprzejmie prosze o informocje o kosztoch/w rozbiciu na firmy iw
uklodzie miesiqcznym/ akcji ,,zimo 2019/2020" na terenie miosta Wtoclawka
no dziert zlo2enia niniejszej interpelocji. proszq o podanie jakie bqdq jeszcze
koszty do poniesienia do zakoriczenia akcji zima to jest prawdopodobnie do
kortca kwietnia 2020 roku.

Proszq o dodotkowe informacje o prowodzonej ,,okcji zima 20j.g/2020,
je{litakowe sq.

Z powaianiem


